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Obradom XVIII sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki.  

 

 

 

Na stan 15 Radnych w obradach XVIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło 

15 Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Skowronek 

15. Robert Skrzypek 

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W dniu 28 maja 2020 roku otwieram XVIII sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Witam 

wszystkich Państwa, całą rodzinę samorządową, przy okazji wykorzystam tę sposobność                       

i nawiązując do wczorajszego Święta Samorządu i Dnia Samorządowca w Polsce wszystkim 

Państwu złożę najserdeczniejsze życzenia, wszystkiego dobrego. Składam najlepsze życzenia 

Panom Burmistrzom, urzędnikom, pracownikom samorządowym i nam Radnym też pozwolę  

sobie życzyć tego, żebyśmy jak najczęściej czuli takie proste poczucie satysfakcji z tego, że 
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przyszło nam być samorządowcami. Proszę Państwa sesja jest nagrywana, nagranie będzie 

udostępnione w internecie, kto będzie chciał będzie mógł obejrzeć XVIII sesję Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rada Miejska jest obecna w komplecie, w związku z czym może podejmować decyzje 

prawnie wiążące. 

Lista obecności Radnych na XVIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik                    

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad XVIII sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Porządek obrad dzisiejszej sesji otrzymaliśmy i jest on Państwu Radnym znany. Pan 

Burmistrz zgłosił wniosek dotyczący wprowadzenia do tego porządku obrad projektu 

uchwały, którą otrzymaliśmy wczoraj na tablety. Jest to projekt uchwały w sprawie dopłat do 

taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. Taka jest 

nasza propozycja, żeby porządek obrad dzisiejszej sesji rozszerzyć o przedstawiony wyżej 

punkt. Czy w związku z tą propozycją są ze strony Państwa Radnych uwagi? Pan Radny 

Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Chciałbym podnieść kwestię wprowadzenia, tego projektu uchwały pod dzisiejsze obrady. 

Uchwała powinna wpłynąć do Biura Rady, co najmniej 7 dni przed sesją i uważam, że nic nie 

stoi na przeszkodzie, żeby ta uchwała nie weszła na dzisiejsze obrady, gdyż ja tej uchwały 

oczekiwałem już od pół roku. Moim zdaniem, jakby ona poczekała jeszcze miesiąc, to nie 

miałbym nic przeciwko temu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Sam fakt, że ta uchwała znalazła się jako propozycja do ujęcia w porządku obrad 

chcę odbierać jako wolę Pana Burmistrza co do tego, że intencją Pana Burmistrza jest to, 

żebyśmy dzisiaj, jeśli będzie zgoda Rady Miejskiej, tę uchwałę głosowali. W związku                       

z tym nie pytam Pana Burmistrza czy chce, żebyśmy dzisiaj głosowali ten projekt uchwały bo 

gdyby nie chciał, to nie proponowałby wprowadzenia tego projektu uchwały do porządku 

obrad. W związku z czym szanując głos i opinię Pana Radnego Skowronka nie pozostaje mi 

nic innego, jak przeprowadzić głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad.                          

W głosowaniu okaże się, co zdecyduje Rada Miejska Gminy Osieczna w tej sprawie.                        

W związku z tym chciałbym przeprowadzić głosowanie nad rozszerzonym porządkiem obrad 

XVIII sesji. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad 

wzbogaconego o projekt uchwały zaproponowany przez Pana Burmistrza, kto jest „za” proszę 

podnieść rękę i odpowiedni przycisk przycisnąć. Proszę Państwa o chwilę czasu ponieważ 

Pani Przewodnicząca ma problem ze sprzętem. Trwa głosowanie, proszę przycisnąć przycisk                         

i podnieść rękę. Kto jest przeciw, proszę zagłosować, przycisnąć przycisk i podnieść rękę                     

i kto się wstrzymał od głosu. Proszę Państwa 14 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, 

Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak 

Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda 

Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skrzypek Robert), przy 1 głosie 

„przeciw” (Skowronek Przemysław) i 0 „wstrzymujących się” zdecydowaliśmy o tym, że 

proponowany punkt wprowadzamy do porządku obrad i według takiego porządku obrad 

będziemy dzisiaj pracować. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik              

nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ogłaszam 2 minuty przerwy w obradach na uaktualnienie porządku obrad. 
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P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę jeszcze o 5 minut przerwy z tolerancją 2 minut w jedną lub drugą stronę.  

 

P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa! Wznawiam obrady XVIII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

Stwierdzam, że sprzęt jednego z Radnych jest dzisiaj niesprawny w związku, z tym 

zarządzam tradycyjne głosowanie, które będzie odbywało się przez podniesienie ręki. Nie 

mamy dzisiaj wielu, tak się wydaje głosowań, w związku z tym nie powinniśmy mieć                 

z tym żadnych problemów. Proszę Państwa przeprowadziliśmy głosowanie na temat porządku 

obrad i jesteśmy gotowi kontynuować i realizować kolejne punkty programu dzisiejszej sesji.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 4 mamy przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma uwagi do tego protokołu? Nie widzę. W związku z czym, tak jak powiedziałem 

przed chwilą, w sposób tradycyjny rozpoczynam głosowanie nad przyjęciem protokołu. Kto      

z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad poprzedniej sesji, proszę podnieść 

rękę. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Nie głosujemy za pomocą urządzenia do 

głosowania tylko przez podniesienie ręki. Proszę Państwa ogłaszam wynik głosowania,                

14 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska 

Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska 

Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, 

Skrzypek Robert), przy 1 głosie „przeciw” (Skowronek Przemysław) i 0 „wstrzymujących 

się” protokół z poprzedniej sesji został przyjęty.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniu                      

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa w punkcie 5 mamy informację Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna o posiedzeniu w okresie międzysesyjnym. Proszę Panią Przewodniczącą Renatę 

Helińską o złożenie niniejszej informacji. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Szanowni Państwo! Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym. Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym, tj. od 15 do 28 maja 2020 r. 

obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 25 maja 2020 r. Tematem posiedzenia były 

następujące zagadnienia:  

1. Analiza wykonania budżetu wraz z oceną sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Osieczna za 2019 rok. 

2. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Osieczna za 2019 rok. 

3. Wydanie opinii oraz opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej                       

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

Komisja dokonała analizy wykonania budżetu wraz z oceną sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Osieczna za 2019 rok, zapoznała się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2019 rok oraz 
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wydała opinię i opracowała wniosek do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Osieczna, który przekazała Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. W wolnych głosach i wnioskach podniesiono: 

 uporządkowanie drzewostanu przy odcinkach dróg Osieczna-Drzeczkowo i Drzeczkowo                                

-Wolkowo, 

 udzielenie informacji nt. wyboru firmy i kosztów zakupu maseczek ochronnych przez 

naszą Gminę,   

 udzielenie informacji nt. wsparcia finansowego z budżetu Gminy Osieczna na rzecz 

Stowarzyszenia „Kolory” Hospicjum Domowe w Lesznie, 

 rozpatrzenie możliwości poszerzenia granic administracyjnych miasta Osieczna. 

Dziękuję. 

Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniu w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Pani Przewodniczącej. Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 5. Przechodzimy do 

realizacji punktu 6, zgłaszanie interpelacji. 

Ad. 6. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelację? Nie widzę chętnych. W związku z tym 

otwieram punkt 7. 

Ad. 7. Zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Proszę Pan Radny Forszpaniak 

Zbigniew. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Dzień dobry. Ja mam pytanie do Pana Burmistrza. Panie Burmistrzu chodzi o położenie 

kostki za świetlicą w Wojnowicach. Uzgodniliśmy, jak dobrze pamiętam jesienią wstępny 

termin realizacji tego zadania na wiosnę. Obecna sytuacja czyli pandemia przyhamowała 

wszelkie terminy realizacji zadań. Czy jest możliwość, że w okresie letnim czy jesienią 

zostanie to wykonane? Proszę o odpowiedź. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Chcę przypomnieć Panu Radnemu, że jeśli Pana wypowiedź ma być zapytaniem, to 

musi Pan swoją wypowiedź przelać na papier bo zapytania składamy w formie pisemnej. Jeśli 

Pan przyjmie moją propozycję i prośbę, to może Pan to pytanie zadać w wolnych głosach                

i wnioskach i wtedy jest szansa, że od razu otrzymamy odpowiedź. Interpelacje i zapytania 

mają to do siebie, że oprócz tego, że składamy je pisemnie, ja wiem, że wszyscy to wiemy ale 

czasami nam się o tym zapomina, oprócz tego, że muszą być na piśmie, to z oczywistych 

powodów trzeba czekać na odpowiedź do dwóch tygodni.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Dobrze, to zadam to pytanie w punkcie 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dobrze czyli traktujemy, że tego zapytania nie było, wrócimy do tej kwestii w punkcie wolne 

głosy i wnioski, wnioski i informacje. Realizujemy punkt 7, w dalszym ciągu pytam, kto                  

z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Nie widzę. Proszę Państwa zrealizowaliśmy 

punkt 7, a od punktu 8 będziemy realizowali część uchwałodawczą sesji.  

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat 

w trybie bezprzetargowym Jeziora Góreckiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pierwszy projekt dotyczy podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym Jeziora Góreckiego. Czy są pytania ze strony 
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Państwa Radnych, co do treści tej uchwały? Ja chciałbym zapytać tak, jak pytałem, to też 

moja konsekwencja tego, o co pytałem na ostatniej sesji, a dotyczyło to trybu 

bezprzetargowego przedłużenia dzierżawy. Wolę się zabezpieczyć, jak ktoś będzie mnie 

pytał, dlaczego komuś czy jakiemuś podmiotowi, czy osobie fizycznej, bo nie pamiętam i nie 

wiem, kto jest dotychczasowym dzierżawcą, dlaczego Gmina postanowiła w trybie 

bezprzetargowym odnowić okres dzierżawy? Chciałbym zapytać, jakie są powody, jak Pan 

Burmistrz, jak Urząd, jak nasz Samorząd motywuje fakt, że odstępujemy od przetargu? Pytam 

o to ponieważ nie chciałbym się spotkać z zarzutem, że nie organizujemy przetargu na, komuś 

by się mogło wydawać atrakcyjną rzecz, jak dzierżawa Jeziora Góreckiego na 10 lat. Jakie są 

powody, że mamy odstąpić od przetargu? Jeśli mógłbym, to proszę o taką informację. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Szanowni obecni! Ta propozycja wynika z faktu, że 

dotychczasowy dzierżawca jeziora przez te kilka lat wykonał szereg zabiegów 

infrastrukturalnych, m.in. zarybił to jezioro. Jezioro Góreckie 10 lat temu było jednym                    

z najgorzej funkcjonujących jezior w naszej Gminie i stąd na wniosek dotychczasowego 

dzierżawcy proponuję Państwu, abyśmy przedłużyli tę umowę na kolejne10 lat. Dzierżawca, 

który wykonał wysiłek infrastrukturalny czyli pobudował obiekty, które współtowarzyszą 

funkcjonowaniu tego jeziora oprócz kwoty dzierżawy, którą wnosi co roku do budżetu 

Gminy, ma też obowiązek utrzymania czystości i porządku wokół dzierżawionego jeziora. 

Jest zobowiązany do zapewnienia nadzoru ichtiologicznego oraz ekologicznego, 

systematycznie zarybia i wykonuje czynności związane z ochroną ryb, ponadto jest 

zobligowany do przestrzegania przepisów, które go obowiązują i ewentualnych zaleceń 

pokontrolnych. Reasumując, w mojej ocenie pozytywnie widzę funkcjonowanie w ten sposób 

Jeziora Góreckiego czyli czas dzierżawienia przez dotychczasowego Dzierżawcę naszego 

jeziora. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panie Burmistrzu za udzielenie informacji. Pani Przewodnicząca Renata Helińska. 

Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Jaki to jest podmiot, który do tej pory dzierżawił to jezioro? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jest to osoba fizyczna. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeszcze jakieś pytania dotyczące projektu tej uchwały? Pan Radny Robert Skrzypek. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Jaka jest roczna wysokość dzierżawy tego jeziora?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Roczny czynsz dzierżawy Jeziora Góreckiego, to 2.200,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękujemy za odpowiedzi na nasze pytania. Proszę Państwa, jeszcze ktoś w kwestii tego 

projektu? Jeśli nie, to proponuję przejść do głosowania projektu uchwały numer kolejny                  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 

Jeziora Góreckiego. Mamy treść uchwały, zatem przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem tej uchwały o takiej treści, proszę podnieść rękę (Forszpaniak 

Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, 

Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, 

Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, 

Skrzypek Robert). Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
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Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym Jeziora Góreckiego stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Uchwała nr XVIII.128.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2020 r.                       

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 

Jeziora Góreckiego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa w punkcie 9 mamy podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Osieczna. Treść uchwały wraz z uzasadnieniem jest Państwu znana. Czy są pytania? Nie 

widzę. W związku z tym mamy przed sobą uchwałę numer kolejny Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Osieczna. Mamy 

treść tej uchwały. Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

uchwały o przedstawionej w projekcie treści, kto jest „za”, proszę podnieść rękę (Forszpaniak 

Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, 

Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, 

Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, 

Skrzypek Robert). Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Uchwała nr XVIII.129.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2020 r.                      

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

Salę obrad opuściła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna 

Krajewska.  

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 10 mamy podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Osieczna. Pan 

Burmistrz bardzo proszę oddaję Panu głos.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, wszyscy obecni! Chciałbym, co czynię, zaproponować 

Państwu na stanowisko Skarbnika Gminy Osieczna Panią Bognę Kaźmierczak. Pani Bogna 

Kaźmierczak jest absolwentką Akademii Ekonomicznej ukończyła specjalność ekonomika 

pracy i zarządzanie kadrami. Następnie podjęła kolejne doskonalenie czyli studia 

podyplomowe w zakresie rachunkowości. Rozpoczęła swoją działalność zawodową od pracy 

w sektorze prywatnym. Od 1999 roku pracowała w jednej z firm znajdujących się na terenie 

naszej Gminy. W kolejnych latach, od 2011 pracowała w jednej ze spółek znajdujących się na 

terenie miasta Leszna. W pierwszym przypadku była pracownikiem administracyjno-

biurowym, natomiast w spółce leszczyńskiej na stanowisku księgowej. W lutym 2016 roku 

rozpoczęła pracę w Urzędzie Gminy Osieczna, by od1 stycznia tego roku zostać Zastępcą 

Skarbnika naszej Gminy. Szanowni Państwo mówię to z przekonaniem Pani Bogna 

Kaźmierczak przez ten czas kiedy mam możliwość i przyjemność pracować i współpracować 

z Nią dała się poznać jako kreatywny, sumienny, odpowiedzialny i dociekliwy pracownik,                

a również, co w przypadku stanowiska kierowniczego ma lub będzie mieć znaczenie, jako 
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osoba, która potrafi w sposób zdecydowany, odpowiedzialny, ważąc wcześniej za i przeciw, 

podejmować trudne niepopularne aczkolwiek niezbędne decyzje. Stąd z pełnym 

przekonaniem zwracam się do Wysokiej Rady o to, abyście Państwo podjęli uchwałę, decyzję 

o powołaniu Pani Bogny Kaźmierczak na stanowisko Skarbnika Gminy Osieczna. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Pytania ze strony Państwa Radnych? Ja powiem dwa zdania, 

które powiedziałem przy poprzedniej decyzji personalnej Pana Burmistrza, dzisiaj je tylko 

powtórzę, tzn. na gruncie prawa to jest tak, że Pan Burmistrz prosi Radę Miejską o podjęcie 

stosownej uchwały. Polityka personalna w Urzędzie to jest domena Pana Burmistrza,                     

w związku z tym tę decyzję, w moim przekonaniu, głosujemy w poczuciu zaufania albo braku 

takiego zaufania do wyboru Pana Burmistrza. Moim zdaniem to jest taka klasyczna sytuacja, 

kiedy szef jednostki decyduje, kto z kim chciałby pracować. W związku z tym mimo, że taka 

uchwała jest potrzebna, to ja traktuję to jako decyzję Pana Burmistrza. Czy jeszcze ktoś 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Proszę Państwa w związku z tym nie pozostaje mi nic 

innego, jak przedstawić stosowny projekt uchwały numer kolejny Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna z dnia 28 maja 2020 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Osieczna. Na 

podstawie odpowiednich przepisów i tu jeśli Państwo pozwolą przeczytam projekt uchwały. 

Czytamy w tym projekcie następujące punkty. 

§ 1. Na wniosek Burmistrza Gminy Osieczna powołuje się Panią Bognę Kaźmierczak na 

stanowisko Skarbnika Gminy Osieczna z dniem 1 czerwca 2020 r.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Proszę Państwa rozpoczynam głosowanie w 14-osobowym składzie Rady. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem tej uchwały o takiej treści, proszę podnieść rękę (Forszpaniak 

Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, 

Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, 

Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert). Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie powołania 

Skarbnika Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Uchwała została podjęta jednomyślnie 14 głosami „za”.  

Uchwała nr XVIII.130.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2020 r.                     

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Bardzo serdecznie gratuluję Pani Skarbnik, życzymy wszystkiego dobrego. Proszę wszystkich 

o powstanie. 

 

Burmistrz Gminy Pan Stanisław Glapiak złożył gratulacje Pani Bognie Kaźmierczak oraz 

wręczył bukiet kwiatów w związku z powołaniem na stanowisko Skarbnika Gminy Osieczna.  

 

Na salę obrad powróciła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani 

Krystyna Krajewska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 10.  

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług                                    

w zakresie zbiorowego odprowadzenia ścieków. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 11 mamy podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług 

w zakresie zbiorowego odprowadzenia ścieków. Jest to projekt uchwały, który 

wprowadziliśmy na początku sesji do porządku obrad. Kto z Państwa chciałby wprowadzić 

nas w treść tej uchwały i wyjaśnić, skąd potrzeba tej uchwały? Pan Sekretarz. Proszę. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Potrzeba podjęcia tej uchwały wynika z faktu, że mamy ustalone stawki w wysokościach tak, 

jak zostało to opisane w uzasadnieniu. Stawki obowiązujące to 7,51 zł dla mieszkańców 

indywidualnych i 9,01 zł dla przedsiębiorców. Podjęcie tej uchwały w chwili obecnej 

spowodowane jest sytuacją taką oto, że 15 stycznia wystąpiliśmy do Wód Polskich w sprawie 

ustalenia nowej taryfy, z przyczyn niezależnych od nas jednak obiektywnych, tj. COVID,                 

druga przyczyna wydaje się mniej obiektywna, tj. długie procedowanie, spowodowały 

konieczność podjęcia tej uchwały.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Żeby móc stosować taryfy, które obowiązywały wcześniej, w oczekiwaniu na zatwierdzenie 

nowych taryf, czyli żebyśmy mogli wrócić do stawki ponad 7,00 zł i móc dopłacać różnicę 

między ponad 5,00 zł, a ponad 7,00 zł, to dzisiaj musimy podjąć tę uchwałę, która jak 

mniemam ma obowiązywać do czasu, kiedy Pan Burmistrz przedstawi zatwierdzone albo                 

niezatwierdzone nowe stawki. Dzisiaj, żeby móc wrócić do poprzednich stawek i móc 

uzyskiwać dofinansowanie przynajmniej ponad 2,00 zł, to powinniśmy dzisiaj zatwierdzić te 

stawki.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy są jakieś pytania ze strony Rady Miejskiej Gminy Osieczna? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja mam jedno pytanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Panie Radny. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Z jakiego działu są pieniądze na dofinansowanie tejże sprawy? Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Mamy pytanie, czy ktoś z Państwa jest gotów odpowiedzieć z jakiego działu są to środki? 

Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Jest to dział 900, 900001 czyli gospodarka komunalna, ochrona wód i środowiska, czyli tak, 

jak było to do tej pory. W projekcie budżetu na 2020 rok były zaplanowane środki na ten cel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozumiem. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa w dalszym ciągu mamy okazję zadawać pytania dotyczące tego 

projektu uchwały. Nie ma więcej pytań. Proszę Państwa przedstawiam projekt uchwały numer 

kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z 28 maja w sprawie dopłat do taryfowej grupy 

odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzenia ścieków. Mamy treść uchwały, 

uzasadnienie, tabele i opisaną sytuację, w której na dzisiaj jesteśmy jako Samorząd, z której to 

wynika potrzeba przynajmniej głosowania tego projektu uchwały. Proszę Państwa, 

rozpoczynam zatem głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały                   

o takiej treści, proszę podnieść rękę (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak 

Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak 
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Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, 

Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert). Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie dopłat do 

taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzenia ścieków, stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Uchwała nr XVIII.131.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2020 r.                     

w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzenia 

ścieków stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 11, a w punkcie 12 mamy wnioski i informacje, wolne 

głosy i wnioski.  

Ad. 12. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W tym punkcie jestem winny oddać głos Panu Radnemu Forszpaniakowi Zbigniewowi. 

Proszę Pan Radny ma głos w punkcie wolne głosy i wnioski. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Dziękuję. Chciałbym zgłosić sprawę, w której chodzi o położenie kostki za salą                            

w Wojnowicach. Przypuszczalny termin realizacji tego zadania w rozmowie z Panem 

Burmistrzem  ustaliliśmy na wiosnę tego roku, ale obecna sytuacja związana z pandemią 

spowodowała oddalenie tego terminu. Dlatego chciałem zapytać czy jest taka możliwość, 

żeby latem lub jesienią położyć tę kostkę? Czy te prace mogłyby zostać wykonane? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Radnemu. Proszę Państwa wolne głosy i wnioski i informacje. Kto z Państwa 

chciałby zabrać głos? Proszę Pan Forszpaniak Mirosław.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Ja mam pytanie do Pana Burmistrza w związku z tym, że zbliża się koniec roku szkolnego 

chciałem zapytać, jak będzie wyglądała sytuacja z wystawianiem świadectw? Czy Pan 

Burmistrz nie obawia się, że teraz będą średnie na poziomie 5,6? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Proszę Państwa, kto jeszcze chciałby zabrać głos. Proszę 

Pan Radny Przemysław Skowronek. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja miałbym pytanie do Pana Radcy Prawnego. Pozwoliłem sobie zapoznać się z uchwałą 

Regionalnej Izby Obrachunkowej i w uzasadnieniu tej uchwały jest przywołana niniejsza 

sprawa, że nie przedłożono zarządzenia Burmistrza Gminy w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z wykonania budżetu. Moje pytanie brzmi następująco. Czy Pan Burmistrz ma obowiązek 

wydać takie zarządzenie? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa wolne głosy, wnioski i informacje.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To może jeszcze raz ja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Pan Przemysław Skowronek. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tym razem mam pytanie do Pana Burmistrza. Chciałbym ponowić moją prośbę z poprzedniej 

sesji, gdyż nadal twierdzę, że oficjalną stroną internetową Gminy Osieczna jest 

www.osieczna.pl i uważam, że jeżeli są wydawane publiczne pieniądze, to jeżeli Pan 

http://www.osieczna.pl/
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Burmistrz chce, a nie jest zobowiązany do ujawnienia takich informacji, to prosiłbym 

publikować je na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa, kto jeszcze chciałby zabrać głos? Wolne głosy. Ja chciałbym                      

w swoim imieniu zwrócić się z prośbą do Pana Burmistrza w świetle tego, że już od wielu 

miesięcy rozmawiamy i na jednej z komisji Pan Burmistrz przedstawił zarys nowo 

tworzonego rankingu ulic. Na posiedzeniu tej komisji rozmawialiśmy o proponowanych przez 

Pana Burmistrza kryteriach, o tym, że zdaniem Pana Burmistrza m.in. zameldowanie będzie 

decydować o kolejności budowy danej ulicy. Chciałbym prosić Pana Burmistrza, żebyśmy 

mimo tych oczywistych trudności i tego trudnego czasu, w którym się znaleźliśmy, żebyśmy 

spróbowali w jak najkrótszym terminie z możliwych opracować zasady, według których ulice, 

które są jeszcze nieutwardzone będą poddane budowie. Żebyśmy mogli upublicznić listę 

zinwentaryzowanych ulic i zasad, w jakiej kolejności i według jakich kryteriów naszym 

wspólnym zdaniem, tak to rozumiem, Samorząd będzie te ulice realizował w latach 

następnych. Mała dygresja przy okazji tego, że zameldowanie może być jednym z czynników, 

który może decydować o kolejności na liście. Ja chciałbym prosić żebyśmy, jeśli w Urzędzie 

jest taka wiedza, mogli się zaznajomić z takimi danymi, które pozwoliłyby nam uchwycić, 

jaka jest zdaniem Urzędu skala i na ile my wiemy, ilu jest ludzi takich, którzy mieszkają                 

w naszej Gminie, a nie są zameldowani. Ja nie wiem jakimi to się metodami robi ale 

rozumiem, że dzisiaj mamy dostępnych kilka danych, z jednej strony jest to liczba 

zameldowanych osób, a z drugiej strony jest liczba deklaracji związanych z odbiorem 

odpadów komunalnych. Zmierzam do tego, żebyśmy mogli wspólnie mieć świadomość do 

jakiej grupy powinniśmy dzisiaj apelować i trafić z apelem, że jeśli mieszkacie w miejscu, 

gdzie liczycie na samorządowe inwestycje, to co Pan Burmistrz mówił i z czym się wszyscy 

zgadzaliśmy, zacznijcie w naszej Gminie płacić podatki, zameldujcie się, itd. Chciałbym 

wiedzieć czy taka wiedza jest w Urzędzie na temat tego zjawiska. Przy okazji chciałbym 

zapytać, jak wygląda realizacja naszych, moim zdaniem bardzo fajnych programów czyli 

wymiany pieców. Czy to jest tak, że mieszkańcy w dalszym ciągu są zainteresowani                         

i zgłaszają się po dotacje również w kwestii przydomowych oczyszczalni, jak to funkcjonuje 

w tym czasie. Na wymianę źródeł ciepła mamy w budżecie uchwalone 400.000,00 zł. Jak 

patrzę na duże samorządy, ile uchwalają pieniędzy na takie cele, to pod tym względem nasza 

Gmina jest jak duży samorząd. Myślę, że takie podejście do tematu jest naszą chlubą. 

Dziękuję. Proszę Państwa, kto jeszcze chciałby zadać pytania? Nie widzę.  

Ad. 13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu oddaję Panu głos z prośbą o udzielenie odpowiedzi na niektóre pytania na 

tyle na ile może Pan dzisiaj odpowiedzieć. Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Wniosek Pana Forszpaniaka dotyczy poprawy stanu nawierzchni za świetlicą wiejską                      

w Wojnowicach. Jest to wniosek i nasze zamierzone działanie ciągle aktualne. Jak tylko 

będzie to możliwe, nie umiem dzisiaj odpowiedzieć w jakim terminie, postaramy się to 

miejsce wyremontować. Pan Radny Skowronek w drugim swoim pytaniu kierowanym do 

mnie wskazuje na stronę www, na to, że jeśli jest to istotne, żeby tak postępować, jak Pan 

Radny uważa. Ja już na tą sugestię odpowiedziałem podczas poprzedniej sesji, gdzie 

przedstawiłem swoje stanowisko Panu Radnemu, Wysokiej Radzie. Dzisiaj odpowiadam 

Panu Radnemu, że przyjmuję Pana postulat do wiadomości. Pan Radny Lewicki, kwestia 

rankingu ulic oraz zasad, o których mówiliśmy na posiedzeniu komisji, oprzyrządowanie tego 

w sposób formalny również dane o osobach mieszkających a niezameldowanych bo jak są 

zameldowani to raczej zamieszkują. Działamy, będziemy w tej sprawie procedować, jest to 

jedno z zadań, które jako Urząd przyjmujemy do realizacji. Wymiana pieców. Z mojej wiedzy 
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zbliżamy się do 50% wykorzystania tegorocznego funduszu czyli już blisko 50 osobom, 

rodzinom wypłaciliśmy dotację celową na wymianę dotychczasowego źródła ciepła. 

Natomiast jeszcze każdego dnia w poczcie wpływają pojedyncze wnioski zatem, 

uwzględniając to, że kolejna większa grupa wnioskujących pojawi się na przełomie koniec 

lata początek jesieni, takie mam przekonanie, że tegoroczny budżet również spożytkujemy,               

a jest on jak Pan Przewodniczący zauważył wartościowo znaczący. Natomiast dla nas 

wszystkich oprócz tego, że nasz Samorząd przeznacza dużo pieniędzy niezwykle istotne jest 

to, że wszystkie wymienione piece na spełniające większe rygory środowiskowe poprawiają 

stan środowiska naturalnego, czy stan powietrza w miejscowościach naszej Gminy, z czego 

się cieszymy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. To były odpowiedzi na wszystkie pytania? Nie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zadałem pytanie Panu Radcy prawnemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Moment, pozwólcie Państwo, jeszcze pytanie Radnego Mirosława Forszpaniaka odnośnie 

szkoły, świadectw, wyników, itd. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Przepraszam Panie Radny, Panie Przewodniczący dziękuję za zwrócenie uwagi, że 

przeoczyłem pytanie Pana Radnego. Panie Radny, w mojej ocenie z tego co czytam, orientuję 

się kwestia techniczna jest jeszcze nie rozstrzygnięta. Jedno jest pewne, że rok szkolny się 

zakończy i będą wystawiane świadectwa. Natomiast odnosząc się do uwagi Pana Radnego 

czy też obawy, że średnie nauczania będą zbyt wysokie, ja nie podzielam tej opinii. Uważam, 

że gdyby obiektywnie rzecz ujmując te średnie były rzędu pięć i sześć dziesiątych, to 

wszyscy, a zwłaszcza uczniowie i ich rodzice, cieszylibyśmy się. Natomiast mamy sytuację 

niezwykle skomplikowaną również w tym obszarze. Ja nic więcej ponadto, co powiedziałem 

próbując odpowiedzieć Panu Radnemu, nie mogę powiedzieć. Nie mam wprawdzie 

szczegółowej wiedzy ale jest wiele pomysłów, w jaki sposób ustalać oceny na świadectwie 

ukończenia klasy czy ukończenia szkoły. Myślę, że kolejne dni, żeby nie powiedzieć tygodnie 

rozwieją tego typu wątpliwości i myślę, że wszyscy mamy taką nadzieję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pan Radny Skowronek chciał jeszcze zadać pytanie? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Czekam na odpowiedź Radcy prawnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Mecenasie, proszę o odpowiedź na pytanie Pana Radnego Skowronka.  

Radca prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Udzielę odpowiedzi w imieniu Pana Burmistrza, jak Pan Burmistrz pozwoli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę włączyć mikrofon, żebyśmy wszyscy słyszeli. 

Radca prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Ja udzielę odpowiedzi na pytanie Pana Radnego w imieniu Pana Burmistrza. Są jakby dwie 

szkoły, do tej pory w Urzędzie Gminy Osieczna od wielu lat sprawozdanie z wykonania 

budżetu było przekazywane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w formie wniosku i ze 

strony tego Organu nie było żadnych zastrzeżeń. Jest też druga szkoła, która mówi, że 

wszystkie decyzje Burmistrz powinny być wydawane w formie zarządzeń. Jeżeli teraz 

Regionalna Izba Obrachunkowa twierdzi, że takie zarządzenie powinno być wydane, to nie 

ma żadnego wpływu na sposób przekazania sprawozdania za rok 2019 ponieważ wniosek 

został przyjęty i rozpatrzony. To nie jest tak, że przekazanie sprawozdania w formie wniosku 

powoduje, że Regionalna Izba Obrachunkowa odmawia dokonania czynności, która była 
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wnioskowana. Regionalna Izba zwraca uwagę, że lepszą formą jest wydanie zarządzenia 

wewnętrznego, w której Burmistrz, tej czynności również mógł dokonać.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Radny dziękuje za odpowiedź tak, że rozumiem, że na dzisiaj jest usatysfakcjonowany, 

jeśli chodzi o udzielenie odpowiedzi w podniesionej sprawie. Jeśli już jesteśmy przy 

procedowaniu sprawozdania z wykonania budżetu, to chciałbym tylko przez chwilę zająć 

Państwa uwagę i poprosić Pana Burmistrza o informację w następującej sprawie. Jesteśmy po 

rozpoczęciu, tak jak zawsze o tej porze, tzw. procedury absolutoryjnej, ta procedura zawsze 

musiała się zakończyć w czerwcu. Jest również Raport o stanie Gminy i uchwała 

absolutoryjna, którą zawsze Samorząd podejmował do końca czerwca. Z tego co ja słyszę, to 

wiem, że w tym roku z wiadomych powodów, ten termin został wydłużony o 60 dni, w tym 

sensie, że każdy samorząd w Polsce dostał dodatkowych 60 dni na to, żeby przeprowadzić 

procedurę absolutoryjną. Czy w naszej Gminie Pan Burmistrz planuje skorzystanie z tych 

dodatkowych terminów? Czy mamy planować, że procedura absolutoryjna jednak będzie 

przeprowadzona w czerwcu?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo! Proszę i proponuję, abyśmy w ramach do tej pory 

obowiązujących terminów bez tych dodatkowych 60 dni przeprowadzili procedurę związaną        

z absolutorium, czyli będę prosił, co czynię, aby termin do końca czerwca był zachowany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Na takiej informacji mi zależało bo to oznacza, że będziemy mieli wspólne 

posiedzenie komisji, itd. i sesję tzw. absolutoryjną pewnie pod koniec czerwca, tak Panie 

Burmistrzu?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Takie są plany i do tego zmierzamy. Panie Przewodniczący czy ja mogę powiedzieć kilka 

zdań? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddaję Panu głos. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Najpierw chciałbym zaakcentować i powiedzieć o tym, że wczorajsza rocznica samorządu                 

w naszej Ojczyźnie to wyjątkowe 30 lat, stąd gratulacje i uznanie dla wszystkich, którzy                

w tych 30 latach w naszej Gminie działali czy kierowali swoją energię w stronę naszych 

małych Ojczyzn. Dziękuję radnym wszystkich kadencji, urzędnikom, pracownikom naszego 

Urzędu, Państwu sołtysom, a przede wszystkim mieszkańcom naszego Samorządu, Gminy 

Osieczna. Drodzy Państwo! Kolejny temat, z którym chciałbym Państwa zapoznać, to na 

nasze ręce dotarł album fotograficzny od Pani Burmistrz Zoeterwoude, który dokumentuje              

w postaci fotografii 25 lat współpracy tych dwóch gmin czyli holenderskiej i naszej. Jest to, 

tak ja oceniam, świetna niespodzianka i pamiątka. Pani Burmistrz dziękujemy za taki wysiłek. 

Drodzy Państwo! Procedujemy, to się rozciąga w czasie ale tak to bywa, temat związany                   

z modernizacją oświetlenia ulicznego w naszej Gminie czyli wymiana lamp na o świetlenie 

ledowe. Już kilka razy informowaliśmy Państwa o tym, że takie kroki podejmujemy. Mamy 

coraz bardziej konkretne propozycje, które sprowadzają się do tego, że wykonawca tej 

modernizacji, czyli Spółka Eneos Oświetlenie zrealizowałoby te działania, natomiast spłata 

tych działań następowałaby w miesięcznych ratach przez 9 lat. Według analizy potencjalnego 

wykonawcy koszt tej spłaty zostałby wpisany w zysk Gminy w postaci mniejszego kosztu 

oświetlenia, za które w tej chwili płacimy czyli zmiana sposobu oświetlenia byłaby tańsza              

w eksploatacji. Zysk według tych wyliczeń koncepcyjnych, to mniejsze zużycie energii, a co  

z tego wynika, to tylko i wyłącznie korzyść dla naszego Samorządu, po tych 9 latach 
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funkcjonowania tego nowoczesnego oświetlenia. Zanim będziemy podejmowali ostateczną 

decyzję, to poprosimy Wysoką Radę o aprobatę czy uwagi do warunków, które Spółka nam 

przedłożyła. Drodzy Państwo! Otrzymaliśmy informację o dochodzie Gmin na mieszkańca             

z tytułu opłaty środowiskowej. W tym roku informacja wpłynęła wcześniej ponieważ do tej 

pory było to pod koniec czerwca. Od kilku dni dysponujemy informacją od Ministra Klimatu,                   

z której wynika, że wysokość średniej krajowej dochodów Gminy na osobę wyniosła w 2019 

roku 9,92 zł. W roku 2018 było to 11,00 zł, a w 2012 odkąd nasza Gmina otrzymuje opłatę  

było to 18,37 zł. Skutek jest taki, że w roku 2019 wpłynęła do naszej Gminy opłata 

środowiskowa w kwocie 2.528.329,32 zł, uwzględniając ostateczne rozliczenie do 15 sierpnia 

tego roku zobowiązani jesteśmy i wpłacimy na konto Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej kwotę 1.614.002,92 zł. Zatem rozliczając rok 2019                       

w budżecie naszego Samorządu pozostanie kwota 914.326,40 zł z tytułu opłaty 

środowiskowej. Oprócz opłaty środowiskowej, jak wszyscy wiemy, nasz Samorząd z tytułu 

funkcjonowania Zakładu w Trzebani otrzymał w 2019 roku podatek w wysokości 

1.202.456,00 zł. Sumując te dwie liczby, tj. ponad 2.100.000,00 zł do tej kwoty, dzisiaj nie 

jestem przygotowany ale mogę spróbować ocenić bo jest pewnym, że do tej kwoty dochodzi 

jeszcze skutek w postaci mniejszej subwencji wyrównawczej. Mówię to z przekonaniem, że 

w granicach 1.500.000,00 zł nasz Samorząd czerpie korzyści finansowe z Zakładu                         

w Trzebani. Ja się cieszę, jak wszyscy pewnie, z każdej złotówki, którą otrzymujemy, 

natomiast  chciałbym sprostować występujące wśród nas opinie, że z faktu iż w Trzebani 

mamy Zakład Zagospodarowania Odpadów otrzymujemy 3.000.000,00 zł. Szanowni 

Państwo! Ja dzisiaj nie chcę podawać żadnych kwot, żebym nie musiał ich korygować.                      

W każdym razie bez uwzględnienia obniżenia subwencji wyrównawczej, odnoszę to do 

samorządu porównywalnego z naszym przed rozpoczęciem funkcjonowania Zakładu               

w Trzebani, mamy 2.100.000,00 zł, a jestem przekonany i mówię to odpowiedzialnie, że 

skutek ostateczny jest daleko niżej jak 2.000.000,00 zł. Kończąc, powtarzam swoją tezę, że 

stwierdzenie o 3.000.000,00 zł dochodu z Zakładu w Trzebani jest nad określeniem sumy bo 

ona takiej wartości nie ma. Nie mówię tego, że, przepraszam za określenie, wstydzimy się 

dochodów, tylko z prostej i jedynej przyczyny czy powodu, żebyśmy przekazywali, o co Was 

proszę, wiarygodne informacje, które zostają w przestrzeni publicznej, funkcjonują, a w moim 

przekonaniu nie są realną kwotą, która pojawia się w naszym budżecie z tytułu 

funkcjonowania tej bardzo potrzebnej instytucji czyli Zakładu Zagospodarowania Odpadów       

w Trzebani. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy ktoś z Państwa chciałby nawiązać do wypowiedzi Pana Burmistrza albo jeszcze coś 

powiedzieć w innym temacie? Pani Przewodnicząca Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Panie Burmistrzu, ja chciałam dopytać w sprawie oświetlenia. Czy wymiana oświetlenia na 

ledowe, to jest kwestia żarówek czy całych lamp? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Będzie to wymiana całych lamp. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Słyszymy, że będą wymieniane całe lampy. Ja chciałbym z kolei wrócić do wypowiedzi Pana 

Burmistrza, jeśli dobrze rozumiem w 2019 roku, z tego co mówi Pan Burmistrz, to określmy 

netto czyli po potrąceniu tego, co musimy przekazać do WFOŚiGW zostanie w naszej Gminie 

około 900.000,00 zł, a jak wyglądało to w 2018 roku, czy to jest progres, jaka to jest zmiana?  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący odpowiadam Panu. W roku 2018, to było ponad 1.009.000,00 zł,                   

w 2017 ponad 1.033.000,00 zł. Największa kwota w przestrzeni tych kilku lat to 1.480.000,00 

zł, a najmniejsza 754.000,00 zł. Tak, że jest to około 1.500.000,00 zł w ostatecznym 

rozliczeniu z tytułu wpływów z opłaty środowiskowej. Takiej kwoty nigdy nie 

przekroczyliśmy uwzględniając korekty tych rozliczeń.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Dodam własną opinię, pewnie wielu z Państwa ją zna, że w świetle tych wyników                   

i tych danych, ja po raz kolejny wyrażę tylko satysfakcję i zadowolenie z tego, że nasz 

Samorząd, w moim przekonaniu, podjął dobrą decyzję, żeby wrócić do Komunalnego 

Związku ponieważ, jeśli spojrzymy na wykonanie budżetu za 2019 rok, to jako Gmina 

dopłaciliśmy do gospodarki odpadami 600.000,00 zł. Wydaje się zasadne myślenie, że jeśli 

nic nieoczekiwanego się nie stanie, to nawet jeśli, to jest oczywiste, rozmawialiśmy o tym, 

dzisiaj przysłowiowy Kowalski, tak jak my wszyscy, indywidualnie ponosi dużo dalej idące 

ciężary ze względu na wyższe stawki, to w tym wszystkim jest przynajmniej jeden plus, że 

jako Gmina, na ten moment nie pojawił się taki powód, żebyśmy musieli dopłacać do 

gospodarki odpadami komunalnymi. Przez ostatnich kilka lat dopłacaliśmy i gdyby zebrać te 

kwoty byłaby to wysoka suma.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, podał Pan czy przekazał informację powszechnie znaną. Ja chciałbym 

odnieść się do dwóch zagadnień jako Pana uwagi. Pierwsza jest taka, że życzmy sobie 

żebyśmy w końcu 2020 roku, jako Samorząd nie byli zobowiązani dokapitalizować 

Komunalnego Związku, czego nie można wykluczyć. Natomiast nie potrafię nie spuentować 

Pana uwagi, że ten ogromny wzrost opłat z tytułu gospodarki śmieciowej, to wina Samorządu 

bo mieszkańcy Gminy Osieczna płacili 11,00 zł w roku ubiegłym od osoby, a od 1 stycznia 

płacą 27,00 zł, uwzględniając ulgi jest to stawka 24,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy Pan Burmistrz próbuje powiedzieć, że ja powiedziałem, że to jest wina Samorządu? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nie, ja z pewnym zatroskaniem próbuję odnieść się do informacji, która od kilku dni 

funkcjonuje w przestrzeni publicznej naszej Ojczyzny. Myślę, że wielokrotnie się 

przekonywaliśmy o tym, że podstawowe powody wzrostu opłaty za odpady nie leżą po 

stronie naszego Samorządu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zgadzam się z Panem Burmistrzem myślałem, że Pan Burmistrz uważa, że ja to 

powiedziałem, a to m.in. Prezydent Andrzej Duda powiedział, z mojego punktu widzenia 

nieprawdziwą rzecz, że samorządy są winne temu, że stawki śmieciowe urosły. Ja mogę tylko 

wyrazić pogląd, że Pan Prezydent mija się z prawdą, kiedy tak mówi. Mam takie przekonanie, 

że wszyscy co do tego jesteśmy zgodni. Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 13. 

Ad. 14. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 14 nie pozostaje mi nic innego jak podziękować Państwu za przybycie i za pracę. 

Za miesiąc może już będziemy pracować w Urzędzie, dzisiaj wszystko na to wskazuje, bo 

jeśli mogą się już odbywać uroczystości rodzinne na 150 osób, to sesje Rady Miejskiej liczące 

30 czy 35 osób tak, że obyśmy się mogli wkrótce spotkać na obradach w Urzędzie. Bardzo 

Państwu dziękuję, życzę wszystkiego dobrego.  

 

     Protokołowała       Przewodniczący obrad 
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